
Canovi: Nigdy nie wierzyłem w sprawę z szejkiem
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Dziś dobiega końca termin, w którym według umowy wstępnej, szejk Al

Quaddumi powinien wykupić ustaloną część akcji Romy i wejść do

konsorcjum zarządzającego klubem. Ekspert włoskiej piłki, Dario Canovi,

nigdy nie wierzył w powodzenie transakcji o czym mówił w wywiadzie dla 

Centro Suono Sport.

Co sądzisz o historii z szejkiem?

- Ktoś, kto pojawia się na stadionie w towarzystwie kogoś skazanego wyrokiem

karnym na osiem lat, wskazuje na brak wiarygodności i brak szacunku w stosunku

do drugiej strony. Nigdy nie wierzyłem w sprawę szejka.

 

Mazzarri może przyjść do Romy?

- Był blisko Romy kilka lat temu gdy wybrano Ranieriego.
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